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Zápis z 28. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy konaného 

dne 31. října 2022 

 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Hanrdlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, koordinátor dr. Urban, předseda AS PF UK 

dr. Staša, místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

Omluvena: místopředsedkyně AS PF UK dr. Žákovská 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Komunikace a IT 

6. Rozvoj fakulty 

7. Akademický senát 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana souhlasí se zapojením fakulty do Červené středy 

(https://www.cervenastreda.cz/). 

1.2. Děkan informoval, že prověřil incident ze dne 7. října 2022 během konání klauzurní práce 

z obchodního práva. 

Vzhledem k tomu, že podle shromážděných podkladů chování studenta nebylo způsobeno 

jeho vlastním zaviněním, kolegium souhlasí se závěrem, že nebude věc postoupena 

disciplinární komisi. Tajemník fakulty informoval, že fakulta je momentálně zapojena 

do centralizovaného projektu univerzity a hlavním úkolem je provedení analýzy 

o bezpečnosti veřejných budov (problematika měkkých cílů), přičemž tato analýza bude 

probíhat do konce tohoto roku. 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník fakulty informoval o proběhlém jednání s paní Mgr. Hurdovou, která je nyní 

pověřena výkonem agendy ředitele KaM UK. Předmětem jednání byla diskuze o nastavení 

nové vnitrouniverzitní dohody o poskytnutí nebytových prostor na PF UK a dále dohoda 

o poskytování stravovacích služeb. V této souvislosti byl tajemník fakulty pověřen vedením, 

aby připravil podkladový materiál, na jehož základě by se zavedl stravenkový paušál 

pro zaměstnance PF UK. 

2.2. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.2.1. Juristi: 

Řádná schůze spolku, datum konání: 7. 11. 2022 (od 20:00 do 21:30), m. č. 401 

2.2.2. Mater Nostra, z. s.: 

Debata o budoucnosti Evropy, datum konání: 11. 11. 2022 (od 16:30 do 21:00), 

m. č. 300 

https://www.cervenastreda.cz/
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Kolegium děkana upozorňuje žadatele k pronájmu/zapůjčení prostor na PF UK, 

že schvalované prostory, které jsou/budou v termínech mimo časový harmonogram 

topení, nebudou vytápěny a ani poskytovány el. přímotopy. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Proděkanka Chromá předložila statistické údaje o průběhu 3. a 4. části SZZK. Kolegium 

souhlasilo, aby byly tabulky předloženy akademickému senátu a komentovány na jeho 

zasedání. 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Proděkan Handrlica informoval o setkání proděkanů pro doktorské studium s prorektorem 

Krištoufkem ohledně připravované reformy doktorského studia. Podle aktuálních informací 

se účinnost novely plánuje od 1. ledna 2024; nový režim doktorského studia se tedy bude 

aplikovat na doktorandy od akademického roku 2024/25. Univerzita v této souvislosti 

plánuje razantní revizi vnitřních předpisů upravujících doktorské studium. 

4.2. Proděkan Handrlica informoval o tom, že v rámci Noci fakulty (2. listopadu 2022, m. č. 38, 

od 20.00 hod.) se uskuteční přednáška Jaroslava Millera (MŠMT) a Michala Farníka (RVŠ) 

o plánované reformě doktorského studia. Kolegium děkuje Michalu Říhovi za organizaci 

této přednášky a zve na ni všechny zájemce o toto téma. 

 

5. Komunikace a IT 

5.1. Děkan po projednání v kolegiu děkana souhlasí s přijetím daru ve výši 85 tisíc Kč 

na podporu Noci fakulty od AK White&Case. Darovací smlouvu uzavře proděkan Antoš. 

 

6. Rozvoj fakulty 

6.1. Proděkanka Honusková informovala o přípravě projektu do výzvy OP JAK Ph.D. Infra. 

6.2. Proděkanka Honusková informovala o budoucích možnostech výzev v rámci OP JAK. 

6.3. Proděkanka Honusková připomněla konání setkání Jakou chceme fakultu na téma Fakulta 

v novém hávu, které se bude konat 8. listopadu 2022 od 17.30 hod. 

 

7. Akademický senát 

7.1. Předseda senátu dr. Staša informoval o předpokládaném programu 26. zasedání AS PF UK, 

které se bude konat dne 10. listopadu 2022. 

 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


